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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 

i Przewodniczących  Osiedli w dniu 31.01.2019r. 

W naradzie uczestniczyli: 

- Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, 

- Pani Dorota Stępień – Z-ca Burmistrza ds. Społecznych, 

- Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych, 

- Pan Stanisław Siderski – Sekretarz Gminy Kozienice, 

- Pani Sylwia Wąsik – Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i Środowiska, 

- Pan Zbigniew Sitkowski – Kierownik ARiMR w Kozienicach, 

- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli. 

 

Burmistrz Gminy Pan Piotr Kozłowski przywitał wszystkich, a następnie przedstawił 

obecnym Zastępcę Burmistrza ds. społecznych Panią Dorotę Stępień. Burmistrz poinformował, 

że Pani Burmistrz pracowała 20 lat w samorządzie, ma duże doświadczenie, jest dyspozycyjna 

dla wszystkich w razie wątpliwości i pytań zapraszamy do rozmowy oraz współpracy. 

 

Naradę otworzył Sekretarz Gminy Kozienice Pan Stanisław Siderski witając przybyłych 

gości oraz przedstawił planowany program narady: 

Program narady: 

1. Omówienie wyborczych  zebrań sołeckich i osiedlowych. 

2. Omówienie realizacji wniosków podjętych na zebraniach w 2018r. 

3. Informacja o zadaniach budżetu 2019 roku. 

4. Wolne wnioski. 

 

Zebrani otrzymali: 

 

1. Informacje o numerze alarmowym 991 PGE Dystrybucja S.A centralnego systemu  

przyjmowania zagrożeń związanych z pracą urządzeń sieci elektroenergetycznych. 

2. Informacja Powiatowego lekarza Weterynarii w Kozienicach w sprawie wyznaczenia 

lekarzy weterynarii do badań mięsa przeznaczonego na użytek własny na terenie 

powiatu kozienickiego w roku 2019. 

3. Materiały z GUS dotyczące kalendarium statystycznych badań ankietowych w 2019 

roku- badania gospodarstw domowych, badania gospodarstw rolnych. 

4. Ulotkę dotycząca platformy Biznes.gov.pl. 

5. Materiały z Fundacji ECO w ramach projektu „ Skuteczni na rynku pracy” w sprawie 

bezpłatnego szkolenia – Monter instalacji OZE. 

6. Wnioski z zebrań wiejskich z 2018 roku. 

 

Przed realizacja porządku głos zabrał Kierownik ARiMR w Kozienicach Pan Zbigniew 

Sitkowski przekazał obecnym informacje o naborze wniosków na poniższe projekty: 

- „Restrukturyzacja małych gospodarstw” w ramach poddziałania „Pomoc na rozpoczęcie 

działalności gospodarczej na rzecz rozwoju małych gospodarstw” w dniach od 28 lutego do 29 

marca 2019r. 

- „Inwestycje mające na celu ochronę wód przed zanieczyszczeniem azotanami pochodzącymi 

ze źródeł rolniczych” w ramach poddziałania „Wsparcie inwestycji                                                                   

w gospodarstwach rolnych” w terminie od dnia 28 grudnia 2018r. do dnia 25 lutego 2019r. 
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- Agencja prowadzi nabór na wniosków o przyznanie dopłaty z tytułu zużytego do siewu lub 

sadzenia materiału siewnego kategorii elitarny lub kwalifikowany w terminie od 15 stycznia 

2019r. do dnia 25 czerwca 2019r. 

 

Sołtys wsi Nowa Wieś Pan Andrzej Kowalski- poinformował, że prawdopodobnie była 

przeprowadzona kontrola u niego na polu, otrzymał protokół z kontroli, nie ma tam żadnych 

informacji, nic z tego protokołu nie wynika, co dalej z tym robić? 

 

Sołtys wsi Staszów Pan Grzegorz Wrona- przekazał, że również otrzymał protokół                         

z kontroli, czy będzie w związku z tym decyzja z agencji? 

Odpowiedzi na powyższe pytania udzielił Kierownik ARiMR Pan Zbigniew Sitkowski. 

 

Ad. 1/  

Sekretarz przedstawił Zarządzenie Nr 33/2019 Burmistrza Gminy Kozienice z dnia              

15 stycznia 2019r. w sprawie ustalenia terminów zebrań jednostek pomocniczych Gminy 

Kozienice. Poinformował o terminach zebrań, godzinie oraz kto z pracowników Urzędu 

Miejskiego będzie uczestniczył podczas zebrań. Zebrania będą dotyczyć wyborów sołtysów 

oraz przewodniczących osiedli, w ciągu jednego dnia odbędą się dwa zebrania o 17.00                    

i 19.00. 

 

Przewodniczący Osiedla nr 1 Pan Józef Cytryniak podkreślił, że zebrania będą bardzo 

ważne ze względu na wybory dlatego też, poprosił aby pracownicy byli dobrze przygotowani               

i sprawnie przeprowadzili wybory. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski. 

 

Sołtys wsi Śmietanki Pani Małgorzata Seroka, zgłosiła problem z miejscem zebrania                        

w terminie wyznaczonym czyli 27.02.2019r., poprosiła o ewentualną zamianę terminu. Wydz. 

KI 

 

Sołtys wsi Samwodzie Pani Aneta Szewc, zaproponowała zamianę na termin zebrania                         

z sołectwem Śmietanki, czyli 28.02.2019r. odbyłoby się zebranie w Śmietankach natomiast 

27.02.2019r. w Samwodziu godzina pozostaje ta sama 19.00. Wydz. KI 

 

Sołtys wsi Kępa Wólczyńska Pan Andrzej Kowalski, zaproponował zmianę miejsca zebrania 

u niego w sołectwie 21.02.2019r. aby odbyło się w PSP w Wólce Tyrzyńskiej, wszystko zostało 

uzgodnione z Panią Dyrektor Szkoły. Wydz. KI 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski. 

 

Sekretarz przekazał, że wszystkie dokumenty czyli protokoły, listy obecności wnioski 

z zebrań sołeckich oraz Statuty sołectw i osiedli będą mieli pracownicy Urzędu. 

 

Ad. 2/  

Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski poinformował, wszyscy sołtysi                                 

i przewodniczący osiedli otrzymali wnioski z zebrań wiejskich z 2018r., czy są pytania do 

otrzymanych materiałów? 

 

Przewodnicząca Osiedla nr 6 Pani Grażyna Lenarczyk, zwróciła uwagę że na 11 wniosków 

zgłoszonych podczas zebrania, zrealizowane zostały tylko 2, w związku ze zmiana Zarządu 

Gminy poprosiła o traktowanie zgłaszanych wniosków bardziej poważnie. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Kozienice Pan Piotr Kozłowski. 
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Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zgłosiła prośbę o wycięcie sosny leżącej 

przy posesji Łuczynów 103, ponieważ korzenie niszczą chodnik. Wydz. WI i GS. 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski. 

 

Przewodniczący Osiedla Nr 4 Pan Arkadiusz Molenda, zgłosił zastrzeżenia co do realizacji 

zgłaszanych wniosków kierowanych do Starostwa oraz Spółdzielni Mieszkaniowej. Podkreślił, 

że jest problem ze skuteczną realizacją przekazywanych wniosków. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Pan Piotr Kozłowski. 

 

Sołtys wsi Świerże Górne Pani Janina Golik, poinformowała, że wniosek dotyczący 

utwardzenia drogi przy kontenerze na odpady został wykonany, natomiast materiał jakiego 

użyto do utwardzenia (białe kruszywo) jest nieodpowiedni ponieważ, gdy jest pogoda 

deszczowa robi się białe błoto. Wydz. WI 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Mirosław Pułkowski. 

 

Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przekazał, że wnioski nie zrealizowane bądź tylko                   

w części zrealizowane w 2018 roku można zgłaszać we wnioskach na kolejny rok. 

 

Ad. 3/ 

 

W punkcie tym Sekretarz przekazał, że w dniu 24.01.2019r. podczas V Sesji Rady Miejskiej                  

w Kozienicach został uchwalony budżet Gminy na 2019 rok, Uchwałą Nr V/ 33/2019 z dnia 

24.01.2019r. 

 

Sołtysi oraz Przewodniczący Osiedli otrzymali na piśmie Uchwałę Nr V/33/2019 z dnia 

24.01.2019r. Rady Miejskiej w Kozienicach. 

 

Burmistrz Gminy Pan Piotr Kozłowski, przedstawił w skrócie plan dochodów i wydatków 

budżetu na 2019 rok oraz inwestycje, które są zaplanowane w poszczególnych sołectwach                     

do wykonania w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Osiedla Nr 1 Pan Józef Cytryniak, zapytał w jakim okresie zostanie 

zrealizowana inwestycja budowy Sali gimnastycznej przy PSP nr 3, czy zostanie                                 

to zrealizowane w ciągu 2, 3 lat? Przewodniczący zapytał również co będzie się znajdowało na 

terenie po likwidacji budynku Przedszkola nr 3 w Kozienicach? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Pan Piotr Kozłowski. 

 

Sołtys wsi Łuczynów Pani Marzena Laskowska, zwróciła się z prośbą o wymianę ogrodzenia 

na boisku, wniosek był już wielokrotnie zgłaszany. Wydz. WI 

 

Ad. 4/ 

Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski pokrótce przedstawił czego dotyczyły dokumenty                    

i materiały, które Sołtysi i Przewodniczący Osiedli otrzymali przed rozpoczęciem się narady. 

 

Sołtys wsi Przewóz Pan Andrzej Lenarczyk, nawiązał do pisma z GUS w sprawie badań 

statystycznych, i zgłosił prośbę aby przeprowadzający badanie urzędniczy byli odpowiednie 

oznakowani i mieli potrzebne legitymacje. Wydz. KI 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski.  
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Burmistrz Gminy Pan Piotr Kozłowski, przedstawił poniższe informacje: 

- w związku z dużą liczbą wypadków śmiertelnych na terenie Naszej Gminy, w ramach edukacji 

na zebraniach wiejskich będą rozdawane pakiety, aby być lepiej widocznym na drogach,                        

w szczególności na terenach wiejskich. 

- zbliża się Dzień Kobiet z tej okazji zorganizowaliśmy koncert odbędą się dwa spektakle, 

chcemy aby Panie z terenów wiejskich mogły również skorzystać w związku z tym prosimy                  

o informacje czy jest zainteresowanie i zgłaszanie do Pani Burmistrz potrzebna liczbę biletów. 

Bilety będą dystrybuowane również przez CKA. 

 

Zastępca Burmistrza ds. Technicznych Pan Mirosław Pułkowski, podziękował sołtysom za 

złożone ankiety dotyczące transportu publicznego na terenie sołectw. będziemy się starali 

dostosować kursowanie busa do potrzeb mieszkańców. postaramy się również z naszej strony 

wesprzeć działania prywatnych przewoźników. Burmistrz zwrócił się z prośbą o wpisywanie 

w tych ankietach realnej liczby mieszkańców którzy by korzystali z transportu publicznego, 

ponieważ niektóre liczby nie mają pokrycia w rzeczywistości. 

 

Sołtys wsi Świerże Górne Pani Janina Golik, zgłosiła problem z dojazdem mieszkańców 

sołectwa w weekendy do Kozienic. Wydz. WI 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza ds. Technicznych Pan Mirosław Pułkowski. 

 

Sołtys wsi Brzeźnica Pani Bożena Krześniak, zgłosiła problem z kursowaniem busa                           

w okresie ferii zimowych, przestał jeździć gdy nie ma uczniów, mieszkańcy nie mają czym 

dojeżdżać do Kozienic. dotychczas były trzy kursy rano i popołudniu i nie było problemu                       

z dojazdem. w czwartki w dzień targowy dobrze by było aby jeździł  większy bus. Wydz. WI 

 

Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda, zgłosił problem parkowania 

samochodów na chodnikach przy ulicy Kościuszki, chodniki są wąskie, utrudnia to chodzenie 

pieszym, a także uniemożliwia odśnieżanie. Wydz. WI 

- należy reagować na to co przekazuje mieszkańcom na temat stanu finansowego Gminy – były 

Burmistrz Pan Tomasz Śmietanka (ostatnio w „Naszym Powiecie”)- nie są to rzetelne , pełne 

informacje-przez co wprowadzają mieszkańców w błąd. podjęte decyzje, w tym te które 

skutkowały zadłużeniem Gminy Kozienice za poprzedniej kadencji mają teraz wpływ                               

i ograniczają możliwości inwestycyjne. 

 

Sołtys wsi Śmietanki Pani Małgorzata Seroka, zgłosiła na drodze w kierunku mieszkań 

socjalnych w okresie deszczowym utrzymuje się woda. Wydz. WI 

- zgłosiła problem z dowozem dzieci do szkół podstawowym w momencie kiedy przestaną 

funkcjonować gimnazja. 

 

Sołtys wsi Aleksandrówka Pan Grzegorz Kurek, zgłosił aby posypywać piachem również 

chodniki i ścieżki rowerowe. Wydz. WI 

- chciałbym aby podczas odśnieżania ulic przez KGK, kierowcy bardziej zwracali uwagę na to 

aby nie narzucać śniegu na chodniki, ponieważ mieszkańcy odśnieżają sobie przed posesją,                  

a pług z powrotem im nanosi śnieg. Wydz. WI 

 

Sołtys wsi Świerże Górne Pani Janina Golik, zawnioskowała o usunięcie dużej topoli przy 

kontenerze na odpady, oraz o wykonanie zadaszenia na odpady wielkogabarytowe ponieważ 

nie wygląda to estetycznie. Wydz. GS 

- zawnioskowała, również przy bloku nr 10 ktoś ściął konary drzew, leżą na poboczu, nie 

wiemy kto to zrobił, prośba o uprzątnięcie tego drzewa. Wydz. WI 
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Sołtys wsi Ryczywół Pan Leszek Matuszewski, zgłosił problem z wałami 

przeciwpowodziowymi przy Wiśle, ponieważ podczas dużych opadów i wylewów wieś 

Ryczywół jest najbardziej zalana. Wydz. PS 

 

Sołtys wsi Łuczynów Pani Małgorzata Laskowska, zawnioskowała o naniesienie                                  

i wykonanie oświetlenia przy tartaku, Wydz. WI 

- zamontowanie kosza na śmieci przy betonowym przystanku. Wydz. GS 

- zamontowanie oświetlenia pulsacyjnego oraz doświetlenie przejścia dla pieszych na drodze 

krajowej nr 79 koło miejscowości Łuczynów i Majdany. Wydz. WI 

 

Sołtys wsi Nowa Wieś Pan Andrzej Kowalski, zgłosił że sołtysi nie otrzymali kalendarzy 

ściennych z Gminy na 2019 rok. Wydz. PK 

 

Sołtys wsi Chinów Pan Zdzisław Gregorczyk, zwrócił się z pytaniem czy wiadomo coś            

w sprawie przyłącza gazowego, na jakim etapie są prace przygotowawcze? Wydz. WI 

- zawnioskował o utwardzenie dróg szlaką i tłuczniem w miejscowości Chinów. Wydz. WI 

 

Na zadane pytania i wnioski zainteresowanym odpowiedzi na bieżąco udzielali: 

1. Pan Piotr Kozłowski – Burmistrz Gminy Kozienice, w sprawie: 

- obecności burmistrzów na zebraniach sołeckich i osiedlowych. 

- realizacji zgłaszanych wniosków. 

- w sprawie zgłaszania wniosków na zebraniach wiejskich. 

- budowy Sali gimnastycznej przy PSP nr 3 w Kozienicach. 

- likwidacji budynku Przedszkola nr 3 w Kozienicach. 

- wymiany siatki przy boisku w Ryczywole. 

- zadłużenia Gminy Kozienice. 

2. Pan Mirosław Pułkowski – Z-ca Burmistrza ds. technicznych, w sprawie: 

- usunięcia sosny w przy posesji 103 w m. Łuczynów. 

- utwardzenia drogi przy kontenerze w m. Świerże Górne. 

- zgłaszania wniosków przez mieszkańców sołectw i osiedli. 

- ankiet i deklaracji dotyczących transportu publicznego. 

- kursów realizowanych przez prywatnych przewoźników w m. Łuczynów. 

- kursów busa w okresie ferii zimowych w m. Brzeźnica. 

- zadaszenie kontenerów w m. Świerże Górne. 

- przyłącza gazowego w m. Chinów. 

3. Pan Stanisław Siderski – Sekretarz Gminy Kozienice, w sprawie: 

- organizacji wyborów na Sołtysa i Przewodniczącego Osiedla. 

- realizacji wniosków zgłaszanych przez Sołtysów i Przewodniczących Osiedli. 

- zgłaszania nie zrealizowanych wniosków. 

 

Na zakończenie narady Pan Sekretarz podziękował zebranym za przybycie informując 

jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie im 

się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 

 

 

Protokołowała: 

Sadura Izabela     Na tym protokół zakończono. 

 

  


